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Islam

Islam-الإسلام

1. Islam means submission [to the will of Allah], and submission means certitude, and certitude means
attestation, and attestation means confirmation, and confirmation means execution, and execution
means action.

1والأداء ،الأداء وه والإقْرار ،الإقْرار وه ديقالتَّصو ،ديقالتَّص وه ـنقيالي و،ـنقيالي وه ليموالتَّس ،التَّسليم وه لامـ الإس
لمالع وه.

2. Verily Islam has a goal, so strive towards its goal and proceed towards Allah by fulfilling that which He
has ordained upon you of His rights.

2هقُوقح نم ملَيع ضا افْتَرمم هال َوا إلجواخْر ،هتغاي وا إلةً فَانْتَهغاي لامـ إنَّ للإس.

3. Islam is the most illuminated course.

3جناهالم لَجأب لامـ اَلإس.

4. And he (‘a) said about Islam: It is an instruction for the resolute, a sign for the one who examines it
[carefully], a lesson for the one who takes heed and a salvation for the one who accepts it.

4دَّقص نمظَ، ونَجاةٌ لاتَّع نمةٌ لربعو ،مستَو نمةٌ لوآي ،مزع نمةٌ لرصتَب :لامذكرِ الإس لام ـ فـ وقال ـ عليه الس.

5. The embellishment of Islam is performing righteous actions.

.ـ زينَةُ الإسلام إعمال الإحسان5ِ
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6. Allah has prescribed Islam for you and has made its laws easy, and He has strengthened its pillars
against those who wage war with it.

6هبحار نم عل كانَهأر زوأع ،هشَرايِع لهفَس ،لامالإس مَل هعَ الـ شَر.

7. The outward side of Islam is radiant and its inward aspect is elegant.

7قونم نُهوباط ،شْرِقم لامالإس رـ ظاه.

8. The objective of Islam is [complete] submission [to the will of Allah].

8التَّسليم لامةُ الإسـ غاي.

9. Islam [has been prescribed] as a security form dangers.

.ـ والإسلام أماناً من المخاوِف9ِ

10. The basis of Islam is truthfulness [in speech].

.ـ ملاكُ الإسلام صدْق اللّسان10ِ

11. There is no fortress better fortified than Islam.

11لامالإس نم نَعأم لقعـ لام.

12. Islam is in need of faith.

.ـ يحتاج الإسلام إلَ الإيمان12ِ

13. Become a Muslim and you shall be safe [in the Hereafter].

13لَمتَس ملـ أس.
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